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Anneke, al 53 jaar thuis 
in de Iriswijk

Wie De Blokhut binnenloopt tijdens een comedynight of pub-
quiz, heeft grote kans Anneke tegen te komen, want plezier, 
daar staat Anneke wel voor open. Dat blijkt wel uit alle grap-
pige, verrassende verhalen die Anneke deelt.

Wat mij betreft is zij een verpersoonlijking van de Iriswijk.
Sinds ’72 woont ze hier. Al die tijd op de Tongelresestraat. Ze zag onze 
wijk veranderen van een rauwe wijk naar de gezellige wijk die het nu is.

Anneke kwam in de Iriswijk terecht via haar toenmalige vriend die bij 
de benzinepomp werkte. “We raakten bevriend met de eigenaar en zo 
kregen we de kans om dit huis te huren.” vertelt ze. “En dat in een tijd 
waarin ook woningnood was.”  Ze gingen in het huis wonen net nadat 
aan de overkant van de straat in 1971 de Karel 1 sigarenfabriek afbrandde. → lees dit item verder op pagina 2
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De relatie ging over, maar het huis bleef. Anneke 
kreeg de kans het huis te kopen. “Dat was niet niks, ik 
was jong en net aan een nieuwe opleiding begonnen.” 
Ze werd docent aan de MBO opleiding Informatica. 
Anneke was bij de opkomst van de computer en 
het programmeren. “Dat was toen heel wat anders 
dan nu!” Anneke heeft nog heel veel profijt van al 
die kennis die ze toen heeft opgedaan en vindt het 
interessant hoe snel de ontwikkelingen gaan.

Later trok haar man Jan Vrolijk bij haar in. Het huis 
hebben ze door de jaren heen prachtig verbouwd. Wat 
bleek? Hun huis was de eerste protestantse kerk van 
Eindhoven!

Terug naar 1972. De benzinepomp hoorde bij 
busbedrijf De Pelikaan, vlak naast het huis van 
Anneke. In de Tongelresestraat was erg veel verkeer. 
Ze is blij met de opknapbeurt van haar straat en 
geniet van de rust.
Toen het busbedrijf vertrok, maakte het plaats voor 
Slijterij ’t Drankurgel. “Ideaal voor feestjes,” lacht 
Anneke, “de winkelwagen werd zo onze achtertuin 
ingereden.”

Dat was ook erg handig voor het studentenhuis ‘Villa 
Dubbelvla”, de buren. De studenten kwamen en 
gingen, maar het contact bleef goed. Anneke ziet de 
toenmalige studenten nog wel eens op feestjes. 

Waar Anneke de eerste jaren de Blokhut nog niet zo 
veel bezocht, veranderde dat langzaam. Anneke kijkt 
met veel plezier terug op ‘Iris eetidee’, een traditie 
waarbij om de zes weken gezamenlijk werd gekookt. 
Haar man Jan, die kok was van beroep, regelde dat 
alles op rolletjes liep. “Op donderdagavond alles 
snijden, op vrijdag samen eten.”
Nog steeds behoort Anneke tot de organisatie van 
het jaarlijkse kerstdiner. “Net als het vrienden-voor-
vriendenfeest hoogtepunten van het jaar!”

Dat is niet het enige vrijwilligerswerk wat Anneke 
doet. Jarenlang heeft Anneke ervoor gezorgd dat 
de bezorgers van de Iriskrant de juiste hoeveelheid 
kranten kregen. Anneke nam de taak over van Deniza, 
maar hoe lang dat geleden is… dat weten ze niet 
meer. “Vele jaren in ieder geval!” Lacht Anneke.
Als blijk van waardering maakte Jan jam uit eigen tuin 
voor de bezorgers. Dat viel altijd in de smaak!
Nu stopt ze met het verdelen van de kranten. “De 
bezorging van de dozen is lastig te plannen. Het 
gesjouw is echt te veel.” Ze draagt haar taak over aan 
Jannie.
Zelf is Anneke altijd al trouwe lezer van de Iriskrant 
geweest. “Ik lees de Iriskrant altijd van voor tot 
achter.” De leukste dingen om te lezen vindt Anneke 
toch wel ‘Know your neighbor’ en de verhalen van 
Jorinde. 

Tegen alle buurtbewoners wil ze zeggen: “Jullie zijn 
welkom in De Blokhut!’ Zelf had ze de vele activiteiten 
en hoogtepunten zoals het kerstdiner en het 
bevrijdingsfeest in ieder geval echt niet willen missen.

Bedankt Anneke, voor al jouw betrokkenheid!
- Nikki
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Toen wij hier in Augustus kwamen wonen, 
kregen we allemaal mooie beukenhagen van 
bouwer Hurks. Daarnaast werden er ook een 
aantal boompjes geplant. Ik heb ze niet ge-
teld, maar ik schat dat het er een stuk of acht 
waren.

Na een tijdje bleek dat niet alle beukenhagen 
even levensvatbaar waren. De dode exemplaren 
werden door Hurks vervangen – een eenvoudige en 
goedkope oplossing die werkte, want vier jaar later 
staan de haagjes er allemaal goed bij.

Helaas gold dat niet voor de boompjes. Meer dan 
de helft overleefde het niet. Dit werd gemeld bij 
Hurks, maar die schoof het probleem door naar de 
gemeente Eindhoven. Geen probleem, dachten we, 
dan lossen zij het wel op.

Maar dat bleek makkelijker gezegd dan gedaan. De 
gemeente Eindhoven kon pas in actie komen zodra 
Hurks het gebied – onze wijk Augustus – officieel 
had overgedragen.

En nu, vier jaar later, is het eindelijk zover. 
Parkeerplaatsen werden afgezet, dieselbusjes 
met schreeuwende ‘GROEN maakt gelukkig!’-
bestickering reden dagelijks van Etten-Leur naar 
Eindhoven, parkeerden op straat en grote en kleine 
graafmachines scheurden door de wijk. Uiteindelijk 
werd alles – zowel de dode als de gezonde 

bomen – uit de grond gerukt, en werd er een mooi 
irrigatiesysteem aangelegd.

We zijn inmiddels ruim twee weken verder, maar 
nieuwe boompjes zijn er nog niet. Hopelijk kunnen 
we bij dit stuk een mooie foto plaatsen van onze 
nieuwe aanplant (als de deadline dat toelaat).

Deze zomer zullen er hopelijk weer zo’n acht 
boompjes met hun groene bladeren onze buurt nog 
mooier maken dan hij al was. Maar de aanleg was 
allesbehalve ‘groen’, en deze boompjes zullen flink 
hun best moeten doen om de CO2-uitstoot van dit 
hele project een beetje te compenseren.
- Serge

Geduld is een 
schone zaak

Helaas hebben de nieuwe bomen de deadline voor 
de krant niet gehaald
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•  onderhoud
•  APK-keuring
•  schadeherstel
•  banden
•  in- en verkoop 
 personenauto’s

Hoefkestraat 17
tel (040) 211 25 95

Ondertussen bij de Blokhut….
Een rubriek over de Blokhut, 
wat er gebeurt voor en ach-
ter de schermen en wie er bij 
betrokken zijn. Deze keer: de 
spelletjesavond!

Je hebt het misschien al gezien: 
Bordspelletjes, kaartspellen, een 
potje poolen: het kan gezellig 
met je buurtgenoten op de 
spelletjesavond in de Blokhut. 
Elke derde vrijdag van de maand 
kan iedereen vanaf 20:00 uur 
binnenlopen en meedoen. 

Voor elk wat wils
De organisatoren zijn Frida, Astrid 
en Lieuwe. Frida: “we hebben 
genoeg spellen elke avond, maar 
het is ook heel leuk als iemand zelf 
wat meeneemt. We kijken gewoon 

welke spelletjes we spelen en wie 
waarbij aansluit. Dat gaat eigenlijk 
altijd vanzelf. Je kunt samen met 
anderen komen maar ook alleen. 
Er is voor iedereen plek.” 

De spelletjes? Echt alles kan. 
Kezen, Regenwormen, Fase-10, 
Kolonisten, the Crew, Hitster, 
Perudo, dat spelletje dat je mee 
hebt genomen uit een ander land… 
en natuurlijk kun je kaarten of 
poolen.
 
Meer spelletjesliefhebbers
Lieuwe: “We beginnen om 20:00 
uur maar het is helemaal okay als 
je later binnenloopt. Mensen met 
kinderen gaan vaak wat eerder weg 
en anderen blijven langer. Het is 
gewoon een gezellige avond. Het 
aantal mensen verschilt elke keer 
en eigenlijk zouden we erg graag 
wat meer mensen verwelkomen.” 
Astrid beaamt dat: “Moet je over 
een drempel omdat je alleen 
bent? Maak je niet druk, je bent de 
enige niet. Wij staan klaar om je te 
ontvangen met een (gratis) kopje 
koffie of thee!” 

Dus: spelletjesliefhebber? Loop 
gewoon eens binnen! In principe 
is het elke derde vrijdag van 
de maand, maar check voor 
de zekerheid de agenda op 
buurthuisdeblokhut.nl. En wil je 

graag wat meer informatie, stuur 
dan een mailtje naar 
info@buurthuisdeblokhut.nl

- Janne

OPROEP: ORGANISEER 
EEN ACTIVITEIT VOOR DE 
BUURT
Wil jij ook een leuke 
activiteit voor de buurt 
organiseren in de Blokhut? 
Dat vinden we super! Kom 
gerust met je plannen, of 
leg je idee eens voor via 
info@buurthuisdeblokhut.nl. 

Of je nou een tienerdisco 
wilt organiseren, een 
bingo-avond een film-
avond of iets anders…. 

Laat het ons weten. Hoe 
mooi zou het zijn als we 
voor én met onze buurt 
ons buurthuis helemaal 
benutten! 



5

Geboren in India en via Amerika 
en Noorwegen terechtgekomen in 
Eindhoven: Beant Dhillon. Beant 
woont met haar man Zubin en haar 
broer Gurjot in de Iriswijk. Toen ze 
het huis kochten, wisten ze niks 
over de wijk. Beant: “we vonden 
het huis leuk en toevallig bleek dit 
een ontzettend gezellige buurt. We 
voelen ons hier erg thuis”. 

Beant is embodiment-coach. Deze 
vorm van coaching gaat verder 
dan alleen praten over wat er zich 
in iemands hoofd afspeelt. “Ik 
coachte bij bedrijven zoals Philips en 
Schiphol Airport al mensen in hun 
werk, maar ik wilde niet meer alleen 
met het hoofd werken”, vertelt 
Beant. “Er is meer dat invloed heeft 
op hoe we ons voelen: ik had dat zelf 
ervaren bij een coach en dat deed 
ontzettend veel met me. Het hele 
lichaam speelt een rol en daar wilde 
ik in mijn werk meer mee. Ik besloot 
als zzp’er hiermee aan de slag te 
gaan”

Als spanning in het lijf verdwijnt, 
komen inzichten naar boven 
Beant: “herinneringen worden 
opgeslagen in het lichaam. Je maakt 
dingen mee en je merkt niet eens 
dat stress wordt opgeslagen, zonder 
het te verwerken. Als je die spanning 
kunt vinden én oplossen, komen 
inzichten vanzelf naar boven.” 
Als embodiment-coach bespreekt 
Beant samen met degene die ze 
coacht een situatie uit het dagelijks 
leven die te veel stress geeft en 
waarbij er een gebrek aan innerlijke 
wijsheid is. Beant: “als mensen 
een moeilijk gevoel tegenkomen, 
verzetten ze zich, want dat ongemak 
willen ze niet voelen. Ik neem 
mensen mee in het proces om het 

wél te voelen en leer ze contact te 
maken met hun lichaam en innerlijke 
wijsheid.” 

Stap voor stap werken aan 
verbetering
Beant vraagt in haar sessies steeds 
verder door: waar voel je dit, kun je 
en durf je naar dat gevoel toe? Welke 
emotie komt er boven en waar 
voel je dat in je lijf? “Ik ga eerst op 
zoek naar wat er is en waar iemand 
het voelt”, vertelt Beant. “Daarna 
werken we aan acceptatie door 
met het gevoel volledig aanwezig 
te zijn. De volgende stap, de weg 
naar verbetering, openbaart zich dan 
meestal vanzelf”. 

Groeien
Zelf wil Beant óók graag groeien. Nu 
werkt ze deeltijd als coach in de 
techsector. Daar coacht ze mensen 

in hun werk. Daarnaast werkt ze 
dus voor zichzelf als embodiment-
coach. “Ik wil graag groeien naar 
méér embodiment-coaching” 
vertelt ze. “Het is zo leuk om op 
deze manier nieuwe mensen te 
ontmoeten en met hen te werken 
aan verbetering in hun leven. Als je 
in een bedrijf werkt, leef je meer 
in een bubbel. Tegelijk is dat ook 
meteen mijn grootste uitdaging: 
in het bedrijfsleven krijg ik vanzelf 
klanten toegewezen, maar nu moet 
ik ze zelf zien te vinden.” 

Meer lezen
Ben je benieuwd naar Beant en 
naar wat ze doet? Bezoek dan haar 
website eens, of stuur haar een 
e-mail voor meer informatie:
beantdillhon.com
beant.ux@gmail.com

- Janne

Ben jij zzp’er en wil je ook een keer in deze rubriek verschijnen? Meld je aan via 
tinyurl.com/IrisOproep.

Wie:   Beant DhillonNaam bedrijf: InfinitiTak van sport: Embodiment coaching

ZZP’er in
de Iriswijk
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Know your Neighbor

In this English-language se-
ries, we get to know people 
from the neighborhood who 
are not originally from the 
Netherlands. 

This time we meet Anneke from 
the U.S., who has lived a stone’s 
throw away from the Irisbuurt for 
the last four years, together with 
her husband and four beautiful 
children. Her story reminds us that 
it is not safe to assume what a 
person’s background is based just 
on their appearance or language.
 
You have a Dutch name “Anneke,” 
but you are from the U.S.?
My father is American and my 
mother is Dutch, and I was raised 

in Florida. But I actually moved 
here from the Philippines . . . 

Why the Philippines? 
I met my husband, who is Filipino, 
in grad school in Texas where we 
were studying botany. The high 
cost of day care led us to move to 
the Philippines for ten years.

How did you end up here? 
It is not always easy to live in a 
developing country, and strict 
pandemic regulations meant that 
the kids couldn’t play outside. We 
decided to look for work in the 
U.S. and the Netherlands because I 
have dual citizenship. 

What was it like to move here?
I had regularly visited family in 

Zwolle, so I had a good idea about 
Dutch ways. In Eindhoven people 
have been friendly -- my mother 
just moved back after spending 
decades in the U.S., and she is 
surprised by how friendly people 
are in Brabant!

Did your mother speak Dutch to 
you?
No, but now that I have to learn 
Dutch as an adult, I wish she 
would have! I think she didn’t want 
to exclude my father, who cannot 
speak Dutch -- and in the U.S. 
learning other languages was not 
encouraged.

What did you have to get used to 
here?
At first we bought too much from 
the grocery store in one go. It 
was heavy to carry, and we had 
a tiny fridge. In the Philippines 
and the U.S. you go once a 
week by car. Also new to us is 
that my husband and children 
sometimes experience anti-Asian 
discrimination. It is mostly done 
by children, so we cope with 
it. It helps that we have great 
neighbors.

It does not seem safe to label you 
an “expat” or “Dutch”!
Indeed, I don’t consider myself an 
“expat.” We are not merely here 
for work and we don’t plan on 
leaving. It makes sense that people 
make assumptions, but these 
easily melt away once we take 
time to learn each other’s stories.
- Gisi
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WerkgroepOudeHaven
werkgroepoudehaven@
gmail.com

Ome Cor, die heeft 
een drilboor
Toen ik hier in de wijk kwam 
wonen, een half mensenleven 
geleden, stonden er meer dan 
honderd bomen achter onze 
huizen. Voor het eerst werd ik niet 
alleen door onze baby gewekt, 
maar ook door het gezang van heel 
veel vogels.

Gaandeweg veranderde er veel. De 
meeste bomen werden gekapt, er 
werden wegen gereconstrueerd 
en er verrezen bedrijfspanden 
en huizen. Helaas waaide ook 
onze vrijheidslinde om.Ik heb me 
laten vertellen dat een deel van 
de wijk in 1930 door de Karel 1 
fabrieken werd gebouwd. Vrij kort 
daarna, een ander deel, door de 
spoorwegen. De behoefte aan 
modernisering en meer luxe leidde 
onvermijdelijk tot werkzaamheden 
overal om ons heen.

Dit deed me aan mijn zoon 
denken, die plagend een nummer 
laat horen, waarvan hij weet dat 
ik er een hekel aan heb. Één van 
die liedjes was: “Ome Cor heb een 
drilboor”. De laatste jaren schiet 
mij dit steeds vaker te binnen, 
als ik dit geluid overal hoor. ‘s 
Ochtends vroeg in bed! Of bij 
mooi weer in de tuin. Irritante 
familieleden van de drilboor zijn 

de schuurmachine en de slijptol. 
Mooie uitvindingen, maar toch. 
Natuurlijk leven ook wij graag 
in een geriefelijk en geïsoleerd 
huis. Ik droom echter regelmatig 
dat alle woningen dit lot hebben 
ondergaan.

Dat de moderne mens niet elke 
paar jaar een nieuwe keuken of 
badkamer verlangt. Wanneer de 
meeste auto’s elektrisch rijden, de 
bomen groter zijn geworden en de 
tuinen weer groen, misschien dat 
meer vogels dan weer zin hebben 
om in onze straten te komen 
wonen.En de drilboor van ome Cor, 
die komt dan alleen nog maar af 
en toe uit de schuur, om onze rust 
te verstoren. Af en toe, daar zou ik 
nog wel mee kunnen leven.
- Joke

Scan de QR voor het liedje



Hoe het ooit begon
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In 1985 kwam ik in de 
Irisbuurt wonen samen 

met mijn zus. Ons ouderlijk huis was 
verkocht en mijn zus en ik vonden 
een nieuwe woning in de Adolf van 
Cortenbachstraat. De Irisbuurt was toen 
nog anders. Kleiner. In mijn beleving lag 
de Irisbuurt tussen de Stuiverstraat en 
de Voorterweg. Natuurlijk lag de buurt 
toen ook al breder. Op de Voorterweg zat 
Warenhuis Jansen nog, met allerhande 
huishoudelijke artikelen; de groenteboer 
zat op de hoek waar nu de schoenmaker 
is. De dichtstbijzijnde supermarkt was op 
de Geldropseweg, een Spar en een Aldi, 
beiden aan de overkant. Bert reed iedere 
dag met zijn SRV-wagen door de straten.  
En in de Johannes van Eindhovenstraat 
hadden de laatste sekswerkers in de 
wijk hun onderkomen onder toeziend 
oog van Mijnheer De Boer. Tja, ook dat 
hoorde erbij. Vriendjes kwamen bij ons 
inwonen en het huis werd te vol. Manlief 
en ik kochten, na een korte tussenstop 
elders, een ander huis in de Adolf van 
Cortenbachstraat. Huizen waren in die 
tijd nog heel betaalbaar (echter tegen 
een hypotheekrente van bijna 10%) en de 
gemeente kwam met mooie subsidies als 
je wilde gaan renoveren. 

Even voor de duidelijkheid. Het huis werd 
ingericht met tweedehands meubels, 
renoveren was een meerjarenproject 
want er was geen geld om alles in 
één keer te doen en mooie vakanties 
konden we ook wel vergeten. Nou ja, 
een weekje naar zee met de tent ging 
nog wel. Maar we vonden het allemaal 
prima. Iedereen deed het zo, dus we 
waren geen uitzondering. We hadden 
ons eigen huisje in een gezellig wijkje. 
De onderlinge verbondenheid was groot. 
Je kende je buren en zeker toen de 
kinderen naar school gingen werd het 
voor ons een hechte gemeenschap. 
We vierden Moederdag in de speeltuin 
met alle moeders (en kinderen), er 
werden activiteiten ontwikkeld zoals de 
woensdagmiddag kinderbingo en het 
straatfeest met veel spelletjes voor de 
kinderen en taartbakwedstrijden. 

In de loop der jaren zie je dezelfde 
tendens bij de nieuwe jonge gezinnen. 
Wij kennen al lang niet iedereen meer. De 
woensdagmiddagen in de Blokhut worden 
door een nieuwe generatie ouders en op 
een andere manier ingevuld. De Blokhut 
heeft ook een bredere rol gekregen en is 
er niet meer alleen voor de wijkbewoners, 

zeker met de BSO die er nu ook in huist. 
De wijk is zoveel groter geworden. Eerst 
de nieuwbouw richting Muntplein en 
Havensingel, later Augustinus en nu De 
Kaai. Toch is voor mij rond het pleintje in 
de Adolf van Cortenbachstraat de oude 
kern. We hebben in al die jaren echt wel 
overwogen om te verhuizen naar een 
groter huis, maar ach, met de speeltuin 
voor de deur, school vlakbij en ligging in 
de stad was er geen ander huis dat aan 
onze wensen voldeed. Laat staan met 
dezelfde gezelligheid. 

Volgens mij was het tijdens een 
straatfeest dat het idee van column in 
de Iriskrant ontstond. Ik kreeg van de 
toenmalige eindredacteur de vraag of ik 
daar iets voor voelde. In 2007 verscheen 
mijn eerste column in de Iriskrant. Ik nam 
zelden deel aan redactievergaderingen. 
Dat vonden zowel de eindredacteur als 
ik niet nodig, want mijn aandeel bestond 
alleen uit het schrijven van de column. Ik 
heb altijd getracht zoveel mogelijk over 
onderwerpen uit de buurt te schrijven, 
maar dat lukte niet altijd. Als het weer 
tijd was voor een column dan kwam er 
vanzelf een onderwerp dat zich vastzette 
in mijn hoofd en na dagen broeden, 
filosoferen en reflecteren, werd dat idee 
uitgewerkt tot een column. Het waren 
altijd onderwerpen die mij aan het hart 
lagen. Soms over de buurt, soms over 
maatschappelijke thema’s, soms over 
het leven. Ik schrijf de columns op 
persoonlijke titel. Vanuit mijn eigen visie 
en beleving. Sommige mensen schrijven 

om iets nieuws te creëren. 
Ik schrijf om inzicht te krijgen en daarom 
zijn mijn columns altijd authentiek. 
Inspiratie was soms lastiger. Vooral 
omdat ik de column toch het liefste een 
link met de buurt wilde geven. Dan is 
het snel makkelijk om de aandacht op 
negatieve zaken te vestigen. Dat wilde 
ik absoluut niet. Een goede column 
sluit voor mij altijd positief, of op zijn 
minst hoopgevend, af. Met alle ellende 
in de wereld die er al is, wilde ik vooral 
proberen om daar iets positiefs aan toe 
te voegen. Na achttien jaar ga ik stoppen 
met het schrijven van de columns. Ik 
heb in het verleden al eens gevraagd aan 
de redactie of er misschien gegadigden 
waren om het over te nemen. maar 
daar was op dat moment niets uit 
voortgekomen, dus bleef ik het met liefde 
doen.

Inmiddels heb ik het 18 jaar gedaan en ik 
heb in al die jaren alle positieve reacties 
op mijn columns enorm gewaardeerd. 
Buurtgenoten die me aanspraken bij de 
Jumbo of de Aldi (de meisjes van de 
Aldi die me zelfs ooit in de bloemetjes 
hebben gezet), mensen die me staande 
hielden of zelfs aanbelden om te laten 
weten dat mijn laatste column zo mooi 
was of een kaartje in de bus deden om 
hun waardering te laten blijken. Daar was 
ik altijd ontzettend blij mee. Ik heb het 
met heel veel plezier gedaan en ik hoop 
dat jullie met plezier gelezen hebben.  
Lieve buurtgenoten, bedankt!
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Geldropseweg 58a
5611 SJ Eindhoven
Tel. 040- 3400 149

info@cvteindhoven.nl
www.cvteindhoven.nl

Oplage 
1500

Redactie
Gisi Cannizzaro, Joke 
Clazing, Hedwig van Driel 
(correctie), Koen van Gestel 
(opmaak), Henk Kok, Janne 
Huijbers, Jannie Engels, 
Lieuwe Kampen, Martijn van 
Maanen, Jorinde Panken, 
Linda Hoogsteden, Nikki, 
Serge van Uden, Tim Tielens

Artikelen en nieuwe 
redactieleden zijn altijd 
welkom! 

Artikel insturen? 
Je vindt de deadline en het 
instuurformulier via deze 
link:
tinyurl.com/iriskrant-insturen

Wil je meedoen als zzp’er 
of ‘Know your Neighbor’? 
Gebruik dit formulier:
tinyurl.com/IrisOproep

Meedoen in de redactie?
Mail: iriskrant@gmail.com

Bakkie Buurt
Oproepjes, aankondigingen en kort 
nieuws voor bij de koffie

Ken je iemand die een 
zwemdiploma heeft gehaald, 
marathon gelopen, baby 
gebakken of iets anders tofs? 
Laat het weten voor een kort 
stukje in ‘Bakkie Buurt’! Stuur 
het in via:
tinyurl.com/iriskrant-insturen 

Reporter uit je eigen wijk
Schrijf jij graag over wat er 
speelt in je eigen buurt? Word 
reporter voor de Iriskrant en 
schrijf 1 of 2 stukken per jaar 
over jouw wijk! Mail naar:
iriskrant@gmail.com

Leuks in de blokhut
In de blokhut is altijd iets 
leuks te beleven. Wil je altijd 
op de hoogte zijn van wat er 
gaat gebeuren? Scan de QR 
code en ontvang meldingen 
via whatsapp. En geen 
zorgen, hier worden alleen 
aankondigingen geplaatst, dus 
je zult niet gek worden van 
de berichtjes. Beloofd.

Werkgroep Oude Haven
De ‘Oude Haven’ kent een 
werkgroep die sinds jaar en 
dag opkomt voor de belangen 
van de buurt wanneer daar 
reden toe is. Ook kun je via 
deze weg meepraten over 
plannen, de woningen, het 
groen en beheer. Je kunt 
de werkgroep benaderen 
via het e-mailadres: 
werkgroepoudehaven@gmail.
com

De Volksuniversiteit Eind-
hoven (onderdeel van onze 
wijk) heeft een leuke voor-
jaarsactie!
Schrijf samen in en ontvang 
10% korting op de cursusprijs. 
Kijk voor meer informatie op 
www.vu-eindhoven.nl



SCHOENMAKERIJ
HANS BONNEMA

Geldropseweg 115
Tel: 040-2114590

Al uw reparaties
euro’s goedkoper

KWALITEIT IS ONZE
GARANTIE
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Laat alle talen 
stralen!
In onze wijk woont een bijzondere vrouw die 
zich inzet voor een heel belangrijke vorm van 
onderwijs: moedertaalonderwijs. 

Gisi Cannizzaro is oprichtster van het HLE Network. 21 
Februari was de Internationale Dag van de Moedertaal. 
Een mooi moment voor een interview. Hierin vertelt Gisi 
over haar drijfveren en de impact van het HLE Network 
binnen regio Eindhoven. 

Gisi is zelf meertalig en moeder van kinderen die 
opgroeien in een talig diverse omgeving. “Meertaligheid 
wordt in Europa als een meerwaarde gezien, maar in de 
praktijk is er vaak weinig ruimte voor kinderen om hun 
moedertaal te onderhouden,” legt ze uit. “Er bestaan al 
sinds de jaren ’80 moedertaalprogramma’s in Eindhoven. 
Inmiddels zijn dat er 15. Spaans, Roemeens, Bulgaars, 
Chinees… het zijn enkele voorbeelden. Het waren 
losse initiatieven.” Er was weinig overzicht. Eén van de 
redenen om in 2019 het Heritage Language Education 
(HLE) Network op te richten. “Samen staan we sterker 
en zijn we makkelijker te vinden.” Inmiddels bereiken ze 
ruim 2000 kinderen, maar er zijn veel meer meertalige 
kinderen in onze regio. Het HLE Network hoopt nog meer 
kinderen te kunnen bereiken.
 
“Een sterke basis in de moedertaal vergemakkelijkt het 
leren van andere talen en draagt bij aan de cognitieve 
ontwikkeling. Ook is het voor kinderen belangrijk om 
contact te kunnen onderhouden met familie, te begrijpen 
waar je vandaan komt.” Als gepromoveerd taalkundige 
weet Gisi waar zij het over heeft. “Wij vinden het 
belangrijk dat kinderen integreren, niet assimileren”. 
Daar wil ze graag meer over uitleggen. “Assimilatie zou 
betekenen dat je een heel deel van jezelf laat vallen. 
Integreren betekent het mooie van de verschillende 

culturen samenvoegen tot je eigen, complexe identiteit”. 
Het draagt bij aan een inclusieve samenleving.

Een van de manieren waarop het HLE Network deze 
kloof probeert te dichten, is door samenwerkingen 
aan te gaan met reguliere scholen, bedrijven en 
overheidsinstanties. De Gemeente Eindhoven weet 
dat er bij het HLE Network veel expertise zit. Daarom 
worden zij regelmatig betrokken bij het verbreden van de 
kennis in de regio, zoals bijvoorbeeld bij leerkrachten en 
PABO-studenten. UNESCO ziet moedertaalonderwijs als 
een universeel recht. In landen als Zweden en Australië 
wordt het als hoge prioriteit gezien. 

Nederland is nog niet zo ver. Een mooi doel om 
dit te veranderen, aldus Gisi. Zij is trots op wat 
het HLE Network tot nu toe al bereikt heeft. Met 
beperkte middelen zetten de vele vrijwilligers 
zich vol enthousiasme in. Samen zetten ze het 
moedertaalonderwijs steeds meer op de kaart als 
waardevolle aanvulling op het reguliere onderwijs. 

Het HLE Network is nog lang niet klaar, er komen 
nog vele mooie ontwikkelingen aan! Regelmatig zijn 
er evenementen, zoals een netwerkevenement of 
paneldiscussie. Wil je meer weten? Kijk op: www.hlenet.
org
-Nikki
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trek?

Cafetaria Stap Us In
Geldropseweg 51
5611SC Eindhoven

Bestel: 040-2930038

Eerste flat De Caai 
opgeleverd, welkom!

Op het voormalige Campinaterrein 
in Eindhoven, waar ooit de 
modernste melkfabriek van 
Nederland stond, verrijst nu 
De Caai: een nieuwe stadswijk 
die wonen, werken en leven 
combineert. Vandaag de dag 
transformeert dit historische 
terrein tot een duurzame en 
inclusieve gemeenschap met 
diverse woonmogelijkheden, 
variërend van appartementen 
en studio’s tot stads- en 
zorgwoningen. 

Tot zo ver de gelikte website van 
de bouwondernemers. De eerste 
verlichte ramen zijn te zien in de 
flat Fresh. Ik ging op urban safari 
om uit te zoeken hoe het gaat met 
de bouw.

Een nieuwe buurt, in een 
bestaande wijk, in een buurt
Even wat topografie: De Irisbuurt 
is samen met Cingelshouck en 
de Havensingel onderdeel van de 
Iriswijk; alles tussen de Dommel, 
het kanaal, de Ringweg en de 
Geldropseweg. Ook de Caai is dus 
onderdeel, met zijn vijf nieuwe 
woontorens en laagbouw. Qua 
inwoners wordt de Iriswijk dus 
flink groter: zeg maar het project 
Augustus erbij. Maar dan zeven 
keer. Moeten we de Blokhut dan 
misschien verbouwen tot de 
Blokkentoren om mee te groeien? 

Eerste bewoner van de buurt
Tijdens mijn tocht door de nieuwe 
wijk ging ik langs bij de eerste 
bewoner: de destilleerderij met 
bar aan het kanaal. Zij kwamen 
al vier-en-een-half jaar geleden 
naar de Caai en zitten in een 
origineel Campinapand. “Het zijn 
veel jonge mensen”, vertelt Lotte 
van de destilleerderij. Ze ziet veel 
twintigers en het zijn zeker niet 
allemaal expats. Lotte hoopt dat 
de Caai het totaalplaatje gaat zijn 
zoals dat zo mooi op de website 
staat; wonen, werken en leven. 

Want naast de toren Fresh zit het 
reeds opgeleverde bedrijfsgedeelte, 
de Melkfabriek. Daarin zitten 
alleen nog een groot kantoor van 
de projectontwikkelaar en een 
sportschool. Veel units moeten nog 
invulling krijgen. Het zou mooi zijn 
als deze ruimtes niet alleen gevuld 
zouden worden met luxe kantoren, 
maar het een gezonde mix wordt 
met ook voorzieningen. 

Torens en hallen
Op dit moment wordt de 
garagetoren gebouwd. Ook 
is gestart met koop- en 
huurappartementen en woningen 
aan de zuidkant van het terrein. 
Als laatste worden de ‘hallen’ 
aan het kanaal gebouwd 
tot koopappartementen en 
bedrijvenunits.

In de volgende editie zal ik 
aandacht besteden aan de plannen 
voor de kanaalzone, tussen de Caai 
en de Irisbuurt in. Wil je alvast 
meer weten of achtergrond bij dit 
artikel? Scan de QR-code voor 
achterliggende informatie die bij 
dit artikel hoort.
- Martijn
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Er is weer een hoop te doen in onze wijk! Lukt het jou om alle 
woorden te vinden? Ze staan horizontaal, verticaal en diagonaal.

Oplossing rebus: Lente, zelfs de zon is in de wolken!

Blokhut
Comedynight
Kindermiddag
Moestuinclub
Speelbos
Buurtgenoten
Iriselektrick
Koningsdag

Muziekmiddag
Spelletjesavond
Caai
Iriskoor
Lindeboom
Pubquiz
Wijnproeverij

Wat is groen en 
rijdt op de weg?

Een bromkommer

www.hlenet.org


